
Protokoll vid styrelsemöte med Långserums Älgskötselområde 2014-11-04 

Närvarande: Henrik Rommedahl, Elam Lindberg, Kjell Stork, Johannes Eckerström, Alf Johannson, 

Andreas Lindsten, Patric Johansson, Micke Åden, Fredrik Hultberg 

Frånvarande: Claes-Göran Carlsson, Tonny Allansson, Lennart Fyhrlund 

 

1) Ordföranden Alf Johansson öppnar mötet 

 

2) Till sekreterare väljs Henrik Rommedahl 

 

3) Genomgång av avskjutning bedömning av älgstammen 

Bedömningen efter genomgång från de ingående lagen är att älgstammen är god. Dock 

ojämna observationer av kalv. Totalt finns 1 tjur och 4 hondjur kvar av tilldelningen. 

Vidare är 14 av 37 kalvar skjutna dvs 23 kvar. Några lag ex Virestorp har god tillgång på kalv.  

Slutsatsen blir att vi beräknar kunna skjuta de vuxna men att det kan bli problem att nå 

avskjutningen på kalv. Viktigt att prioritera kalvjakt. 

 

4) Älgobs: De som inte rapporterat denna gör det snarast möjligt till Fredrik Hultberg. 

 

5) Alf informerade om ett möte som LRF anordnar med fokus på betesskador. Mötet vänder sig 

främst till markägare. Styrelsen beslutar att Alf och Elam representerar ÄSO:t. 

 

6) Den 27/11 anordnar LRF, Södra skogsägarna och Svenska Jägarförbundet ett 

kvällsseminarium med fokus på viltstammar i balans. Mötet är förlagt till Vrigstad Värdshus. 

Program och inbjudan läggs ut på vår hemsida så intresserade kan anmäla sig. 

 

7) Alf väcker frågan om älgskötselplan och beslutet blir att Alf skickar ut förslag som sedan 

styrelsen ger återkoppling på. Möte om detta planeras i januari. 

 

8) SMS-tjänst. På nästa styrelsemöte den 10 december bestäms vem som moderera SMS tjänst 

för avlysningsjakt. 

 

9) Nästa styrelsemöte blir den 10 december klockan 19.00 (telefonmöte) 

 

Vid protokollet 

 

Henrik Rommedahl 

 


